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	Trip (短宣行程): 
	 


 (Note: If your trip is a non-EBCC sponsored trip, please include literature of the program, the host organization, and your itinerary).

   (如果你的短宣行程不是天城教會的，請包括計劃說明書，主辦機構和你的行程路綫)

The host organization(主辦機構):__________________________________________

Literature of the program You may attach additional sheets of paper, if necessary. (計劃說明書, 如果太長, 可以用另一張紙):

Itinerary(行程路綫):
 Background Information(背景資料):

	English Name(英文名字):

	

	Chinese Name(中文名字): 
	

	Home Address(地址):
	

	

	

	E-mail(電郵地址): 
	

	Home Phone(家庭電話):

	

	Daytime Phone(工作電話): 
	

	Current Occupation:

(現時工作) 
	

	Do you have a valid U.S. Passport or other country's passport with valid green card?(你有沒有效的美國或其他國家護照和美國綠卡?) 
	


Family Background(家庭背景):

	Marital Status(婚姻狀況): 
	
	Single（單身）
	
	
	Married（已婚）


· If married, how does your spouse feel about your participation in this short-term trip? 
· 如果你是已婚人士，你的伴侶對你此次的短宣有何意見？
	

	Age:（年齡）
	
	
	<18
	
	X
	18-25
	
	
	>25


· If under 18, how do your parents feel about this short-term missions trip?
· 如果你未滿18嵗，你父母對你此次的短宣有何意見？ 
	


Ministry Preparation（事奉的預備）:

Biblical Knowledge（聖經知識）: Check all that apply（請選所有適合的選項）.

	
	I have read the entire Bible 

At least once.
	
	I have read the New Testament at least once.
	
	I am currently involved in a regular Bible Study with others.


	
	我讀了聖經至少一次。


	
	我讀了新約至少一次。
	
	我有定期的參加查經。


Bible-Intake（讀經）:  I read the Bible... 我讀聖經…
	
	about once a week


	
	2-3 times a week
	
	4-6 times a week
	
	Everyday


	
	每個星期一次


	
	每個星期兩到三次
	
	每個星期四到六次
	
	每天都讀


Prayer Life（祈禱生活）: Check all that apply（請選所有適合的選項）.  
I pray regularly for... 我定期地為______祈禱。

	
	my own personal needs.
	
	the needs of my friends and/or family.
	
	the needs of pastors, missionaries, etc... 
	
	the needs in other countries.

	
	我自己的需要
	
	我朋友或家人的需要
	
	牧師們和宣教士們等等的需要
	
	別的國家的需要


Health Information（健康狀怳）: My health is 我的健康:
	
	Poor
	
	Fair
	
	Good
	
	Excellent

	
	很差
	
	還可以
	
	好
	
	很好


Describe any physical ailments/diseases that may affect your short-term missions trip.
請列出任何有可能會影響你這次短宣病痛或不適。

Church Involvement 你的教會背景:

	How long have you been at EBCC?
你在天城教會多久了？
	 

	Do you attend any other churches?
你有上別的教會嗎？
	

	Which fellowship do you belong to?
你是那一個團契的？
	

	Are you baptized?
你受浸了嗎？
	
	
	If yes, where and when?
如果受浸了，何時何地？
	


List all Christian involvement/service: (i.e. ushering, choir, events planning, mentoring).

請列出所有的事奉∶(例如∶招待，詩班，籌備，監督)。
	Dates of involvement/service
事奉日期
	Area of Service
事奉項目
	Description of responsibilities
工作簡介

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


List any formal Christian training that you have received (i.e. Counseling Seminars, Worship Workshops).
請列出你曾接受的任何基督教訓練 （例如∶輔導課程，敬拜專題講座）。
	Dates
日期
	Training
訓練
	Description
簡介

	
	
	

	
	
	

	
	
	


List your greatest strength, and your greatest weakness.

請將你的長処和你的弱點列出。
	· Greatest Strength:
	

	· 長処
	

	· Greatest Weakness:
	

	· 弱點
	


Evangelism Life 佈道生活:

Have you talked to a non-believer about Christ recently?  Describe.
你有否在近期向任何非信徒講述耶穌基督？請詳述。

	

	

	

	

	

	


Have you ever been engaged in direct, personal evangelism?  Describe.
你有否曾經試過直接的個人佈道？請詳述。

	

	

	

	


Have you ever knowingly led someone to received Christ as his/her Savior? Describe. 
你曾否帶人接受基督成為他/她的個人救主？請詳述。

	

	

	

	

	


Support-raising Information 資金籌集: 
EBCC is enthusiastic to contribute up to 50% for qualify applicants  if needed.
如果你有需要，天城教會將可資助合格申請人不超過50%的經費。
· What is the total cost of your trip? 
· 這次短宣的縂費用是多少？
· How much has God led you to personally contribute to your trip? (Please pray about this question, and DO NOT put anything like: “whatever is needed”.  You may, however, put 0 (zero) if that is what God leads you.)  See, Luke 14:28 and 2 Sam. 24:24.
· 神帶領你為這次的短宣經費奉獻多少？（請為此事祈禱，不要回答“需要多少就多少”。如果是神的帶領，你可以填上0.）請參考路14∶28和撒下24:24。
List three people who will commit to pray for you REGULARLY as you prepare for your 

trip, and during your trip.  You may include any groups of people/fellowships.
請列出三個將會在你的預備工作上和你短宣的行程裏定期為你禱告的人。你可以填上團體或團契的名稱。

	

	

	


What are challenges you face in relation to this trip?  What are your prayer requests?
你於此次的短宣上有沒有碰到甚麽難處？你有甚麽代禱事項？

	

	

	

	

	


Essay Questions (250 word limit) 請用250字回答以下的問題:

Please give a brief testimony of how you became a Christian.  If you have been a Christian for many years, please also include significant points of periods of growth that have occurred between when you became a Christian and the present.  You may attach additional sheets of paper, if necessary.

請你寫出你成為基督徒的見證。如果你已是基督徒多年，請講述一下由你成為基督徒到現在，中途的一些重要的成長階段。如果答案太長，你可以用另一張紙。
Briefly describe how you feel led to participate in this short-term missions trip?  You should include steps you have taken to prepare for this trip and/or any giftings/skills that you may want to offer for this trip (such as language, musical ability, specialized training, and/or Bible training). 

請簡略地介紹一下你為何對此次的短宣感興趣？請敍述一些你為此次行程所預備的步驟和任何你想於這次短宣奉獻的恩賜（如語言，音樂，特殊訓練，或聖經訓練）。

Affirmations:  (Please initial each box.  If you leave it blank, please attach explanation).
確定: (請你確定以下每一項，如果不能，請附上解釋).
	I promise to attend the mandatory STM Training.

我保證會出席短宣訓練。

	I promise to attend the mandatory prayer/sharing session when I return from the trip. 
我保證會在回程後出席禱告/分享會。

	I promise to turn in a written reflection of my missions experience within two weeks of my return. (Please also list how this missions experience will impact 1. church service, 2. my spiritual walk 3. my daily walk.)
我保證在我完成此次短宣後的兩個星期裏用文字將我的經歷和得著寫出來。(並請列出此次短宣對我未來 1.教會的服事，2.屬靈生命，3.日常生活中，有什麼影響。)


NOTE: 
1. All applications are due at least three months before the trip

   所有的申請表請於短宣行程三個月前提出

2. Submit the application in .doc file by email


    申請表用 .doc 文字檔, 用email寄出





















(affix photo here)








